
 

 

25-3-2025 

Vragen van de raad  

1: Bent u op de hoogte dat er op de Verrijn Stuartlaan, daar waar 
de huidige bebording aangeeft dat er een parkeerverbod is , 
bezoekers massaal parkeren? ( zie bijlage foto’s) 

2: Vind u dit wenselijk? 

3: Hoe heeft deze situatie kunnen ontstaan? 

4: Bent u het met Rijswijks-Belang eens dat een herziening 
/aanpassing mbt het parkeerbeleid op deze laan nodig is? 

Zo nee, waarom niet? 

5: Is het mogelijk om daar waar nu massaal auto’s staan 
geparkeerd met uiteraard uitgezonderd kruisingen normale 
parkeerplaatsen te maken? 

Zo nee, waarom niet? 

6: Deelt u onze mening dat er in een gebied met vooral auto 
(herstel) bedrijven parkeerplaatsen daar waar mogelijk wenselijk 
is? 

7: Zo ja, wanneer denkt u deze situatie aan te kunnen passen?  

Zo nee, wat is uw visie/plan/mening/aanpak over deze ontstaande 
situatie?  
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